
P R O T O K Ó Ł  NR XXXVI/2017 

z XXXVI  Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 25 października 2017 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

Pan Adam Młynarski                            -     Prezes Zarządu Oddziału ZNP w 

Radomsku 

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy 

   

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -15 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie regulaminu wynagradzania oraz szczegółowych  

    warunków  wypłacania nauczycielskich   dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

    wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe , doraźnych zastępstw, nagród a także  

     wysokość oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku 

     mieszkaniowego dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i publicznym 

     przedszkolu w Masłowicach.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

    2017-2020. 

9. Udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Czersk. 

10. Interpelacje i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 
 

Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 



Otwarcia XXXVI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XXXVI Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją.  Nie zgłoszono wniosków                                 

sprawie zmian w porządku obrad. W wyniku przeprowadzonego głosowania radni przyjęli 

go jednomyślnie tj.15 głosów za. 

 

  

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

Protokół z XXXVI Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie tj. 

15 głosami – za.   

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował, że  wykonywane są różne prace. 

Trochę ogranicza nas pogoda. Wykonujemy chodnik w Przerębie, remontujemy elewację 

na hydroforni. Niebawem będzie wykonywana droga w Koconi   oraz droga od Granic do 

Chełma. Odbył się już przetarg. Wyraził opinię, że jest małe zainteresowanie firm 

wykonywaniem różnych prac. Jest to spowodowane brakiem pracowników. 

Zakupiono znaki drogowe, które będą rozwożone i uzupełniane w poszczególnych 

miejscowościach. Powoli będziemy przygotowywać się do zimy, przywozimy i gromadzimy 

piasek . Planujemy zakup piaskarki. 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Radni przyjęli ją do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie regulaminu wynagradzania oraz szczegółowych   

warunków  wypłacania nauczycielskich   dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,   

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe , doraźnych zastępstw, nagród a także  

 wysokość oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku  mieszkaniowego dla 

nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i publicznym  przedszkolu w Masłowicach.  

 



Wyjaśnień do tego tematu udzielił Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy. 

Przypomniał, że wstępne rozmowy na temat regulaminu były prowadzone na poprzedniej 

Sesji. Ten regulamin zgodnie z wymogami Karty Nauczyciela powinien być zaopiniowany przez 

związki zawodowe ZNP. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski  poinformował, że  w 

dzisiejszych obradach uczestniczy Pan Adam Młynarski Prezes Zarządu Oddziału ZNP w 

Radomsku. Wyraził opinię, że wspólna dyskusja pozwoli na wypracowanie odpowiedniego 

stanowiska w sprawie regulaminu wynagradzania oraz szczegółowych warunków wypłacania 

nauczycielskich dodatków  do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe, doraźnych zastępstw, nagród a także  wysokość oraz szczegółowych zasad 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

publicznym przedszkolu w Masłowicach. 

 

Młynarski Adam – Prezes Oddz. ZNP 

Poinformował, że zgodnie z przepisami tj,. Kartą Nauczyciela regulamin o którym mowa nie 

podlega opiniowaniu lecz wymagane jest uzgodnienie warunków tego regulaminu ze związkami 

zawodowym zrzeszającymi nauczycieli z terenu gminy. W  przypadku dotyczącym gminy 

Masłowice  będzie to zmiana § zawierającego tabelę dodatku funkcyjnego dla nauczycieli 

poszczególnych stopni awansu zawodowego. Uważam, że należy przyjrzeć się całości 

regulaminu, który był uchwalony w 2009 r. 

Przedstawił jakie są przyjęte stawki w sąsiednich gminach i stwierdził, że proponowane tutaj 

stawki nie są wygórowane. Poinformował, że Szkoła w Strzelcach oraz dyrektor tej szkoły 

oceniane są pozytywnie i dość wysoko. 

Pan A. Młynarski udzielił odpowiedzi na zadane przez radnych pytania. Przekazał także 

Informację, że MEN prowadzi działania nad zmianą Karty Nauczyciela. Od przyszłego roku 

znika dodatek mieszkaniowy i będą środki na przykład na pokrycie wydatków związanych z 

przyjętym regulaminem. 

 

Bogusłąw Gontkowski – Wójt Gminy 

Stwierdził, że wątpi w to, że środki uzyskane z niewypłacanych dodatków mieszkaniowych 

pozostaną w budżecie gminy. 

 

W wyniku  wspólnej dyskusji przyjęto nowe stawki. Przedstawił je Pan Bogusław Gontkowski  

– Wójt Gminy: 

Dyrektor szkoły podstawowej                                   700 – 1500 zł 

Wicedyrektor szkoły podstawowej                            250 - 600   zł. 

Kierownik Filii                                                           150 – 250  zł       

Dyrektor Przedszkola                                                 240 – 600 zł. 

Wychowawca klasy do 10 uczniów  - 100 zł, a powyżej 10 uczniów 130 zł. 

Opiekun stażu – 2% wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela opiekuna. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski  przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej w sprawie  regulaminu wynagradzania oraz szczegółowych warunków wypłacania 

nauczycielskich dodatków do wynagrodzenia i przeprowadził głosowanie.   

 W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta przez radnych 

przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym się. Uchwała Nr XXXVI/175/2017 w załączeniu. 

 



 

Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

 

 

Pani Skarbnik - Wanda Kołodziejczyk przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy 

na 2017 r. Jak wyjaśniła otrzymaliśmy dotacje między innymi na aktywną tablicę w szkole, na 

akcyzę. Po przeprowadzonych przetargach wiemy ile środków na poszczególne zadania będzie 

potrzeba i w takim przypadku należy dokonać zmiany. Zaplanowano zakup piaskarki, 

zwiększamy wydatki w zadaniu przebudowa budynku OSP w Chełmie , zwiększamy wydatki na 

odnawialne źródła energii. Te wszystkie działania muszą znaleźć się w budżecie gminy. 

Szczegółowo przedstawiła proponowane zmiany w planie dochodów, w planie wydatków oraz 

zmiany w zadaniach inwestycyjnych. Budżet po zmianach wynosił będzie: Dochody   - 18 429 

653,90 zł , wydatki 21 337 069,14 zł 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji  oraz projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2017r. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została 

przyjęta przez radnych jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych   

Uchwała Nr XXXVI/176/2017 w załączeniu. 

 

Punkt 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 – 2020. 

  

Wanda Kołodziejczyk  - Skarbnik Gminy 

Poinformowała, że zmiany w WPF wprowadza się wówczas gdy dokonujemy zmian w budżecie 

w celu dostosowania  dochodów bieżących, majątkowych i dochodów  ogółem oraz wydatków  

bieżących do podjętych zmian w budżecie. Szczegółowo przedstawiła wprowadzone zmiany. 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2017-2020 i przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała 

została przyjęta przez radnych  jednomyślnie tj. 15 głosów za. 

Uchwała Nr XXXVI/177/2017 w załączeniu. 

 

Punkt 9 

 Udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Czersk. 

 Bogusław Gontkowski -  Wójt Gminy poinformował, że sprawa  dotyczy gminy  Czersk z woj.  

Zachodniopomorskiego, gdzie w wyniku wichury doszło do bardzo dużych zniszczeń a głównie 

w infrastrukturze drogowej. Kwota 5 tys. zł nie jest wygórowana a lepiej jest pomagać niż 

znaleźć się w takiej sytuacji. 

    

Radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały. Wyrazili opinię, że należy udzielić pomocy 

finansowej. 



Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej i przeprowadził głosowanie w wyniku którego uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXVI/178/2017  w załączeniu. 

   

Punkt 10 

Interpelacje radnych. 

  

Macios Zbigniew- Radny Gminy Masłowice 

Zwrócił się z prośbą o zainstalowanie 2 lamp oświetleniowych w Kraszewicach w kierunku 

od szkoły do Chełma oraz wykonanie przejścia na mostkach koło stawu. 

 

Punkt 11 

Zakończenie obrad 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Stanisław Ziółkowski 

zamknął obrady XXXVI  Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

 

Protokolant: 

 

 Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 

 


